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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVI/2018 

Z  sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie  - odbytej w dniu 27 kwietnia 2018 r. 

Obradom przewodniczył – Pan Jan Jeżmański – Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Skaryszewie. 

Obecnych na posiedzeniu 15 radnych  oraz goście zaproszeni wg załączonej listy obecności. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie  XXXVI  sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.             

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Miejskiej. 

4. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Skaryszewie o działaniach  

podejmowanych do obecnej sesji.   

6. Uchwała  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2018. 

7. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skaryszew na lata 

2018-2025. 

8. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 

Skaryszew na lata 2018-2020. 

9. Uchwała w sprawie zaopiniowania połączenia Gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego 

do Rady Powiatu w Radomiu.  

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Gminy Skaryszew.  

11. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Skaryszew w miejscowości 

Maków Nowy. 

12. Stanowisko Rady Miejskiej w Skaryszewie w sprawie współfinansowania budowy przyłączy 

kanalizacyjnych przez właścicieli nieruchomości. 

13. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Skaryszewie za 2017r. 

14. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Skaryszewie. 

15. Sprawozdanie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skaryszewie w zakresie 

oceny zasobów pomocy społecznej za 2017r. w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej 

i demograficznej.        

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie XXXVI sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie.   

 

STRESZCZENIE OBRAD: 
Ustawowy Skład Rady – 15 Radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.   

Ad.1. 

Otwarcia XXXVI sesji Rady Miejskiej dokonał Pan Jan Jeżmański – Przewodniczący Rady 

Miejskiej, stwierdzając quorum, przy którym może obradować i podejmować Uchwały Rada 

Miejska. 

Ad.2. 

-p. Jan Jeżmański – Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił porządek obrad sesji, który 

radni otrzymali w zawiadomieniach. 

-p.S.Piwoński – wnioskuje o wprowadzenie po punkcie 12 jako punktu 13 Stanowisko Rady 

Miejskiej w Skaryszewie skierowane do Wojewody Mazowieckiego w sprawie zwiększenia 

limitów odłowów zwierząt leśnych. 
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- p.J.Jeżmański – poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

Za – 8, p – 0, w – 5    

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła w/w wniosek bezwzględną większością głosów 

w głosowaniu jawnym. 

Cały porządek obrad. 

Za – 12, p – 0, w –2. 

Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła większością głosów w głosowaniu jawnym 

przedstawiony porządek obrad. 

Ad.3. 

- p.J.Jeżmański – Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował,  iż w Biurze Rady 

Miejskiej został wyłożony do wglądu  protokół z ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej.  

Za - 11, p – 0, w – 3. 

Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła protokół z sesji większością głosów w głosowaniu  

jawnym.  

Ad.4. 

Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z wykonania uchwał Rady Miejskiej-                        

(w załączeniu do protokołu). 

Ad.5.  

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Skaryszewie o działaniach podejmowanych 

do obecnej sesji. Poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynęły następujące pisma, 

które skierował na Komisje:  

- zarządzenie dot. wyborów do Sejmiku Województwa  

- odpowiedź na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji w dniu 16 marca 2018 r.  

- pismo p. Dyrektor PSP w Odechowie dot. warunków lokalowych w PSP w Odechowie 

z propozycją przeniesienia z budynku szkoły biblioteki, 

- pismo p. Dyrektor Zespołu Szkół w Skaryszewie o przyznanie środków w kwocie 276 000 

zł na wymianę pozostałych 168 okien w budynku szkoły, 

- wnioski radnego p.P.Jankowskiego o przeznaczenie kwoty w wysokości 20 000 zł na wykup 

działki w Dzierzkówku Nowym celem utworzenia Centrum Aktywności Lokalnej 

w miejscowości Dzierzkówek Nowy, o przeznaczenie środków w wysokości 15 000 zł na 

poszerzenie działki gminnej w miejscowości Zalesie w celu wykonania projektu świetlicy 

wiejskiej na podstawie istniejącego projektu wykonanego dla wsi Odechowiec, 

o przeznaczenie środków w wysokości 10 000 zł na zamontowanie w PSP w Dzierzkówku 

Starym zaworów termostatycznych centralnego ogrzewania, 

-pismo mieszkańców Sołtykowa o umożliwienie dojazdu do działek nr 309 i 310 położonych 

w Sołtykowie, 

-pismo OSP w Skaryszewie o przeznaczenie środków na wymianę dwóch bram garażowych 

w budynku remizy OSP w Skaryszewie,   

- pismo Zarządu Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Skaryszewie z prośbą 

o dofinansowanie do działalności integracyjno-kulturalnej związku, 

-pismo drużyny harcerskiej „Pędzące Wiatry” z prośbą o dofinansowanie działalności 

środowiskowej (dofinansowanie składek członkowskich) wielopoziomowej drużyny 

harcerskiej działającej przy Publicznej Szkole Podstawowej w Modrzejowicach, 

- pismo o utwardzenie drogi gminnej nr 76 na wysokości działki nr 53 w miejscowości Wólka 

Twarogowa, 
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-pismo p.Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Skaryszewie 

z prośbą o zmianę planu finansowego polegającą na zwiększeniu planu przychodów i kosztów 

o kwotę nadwyżki tj. 85 334,60 zł w związku z podjęciem przez Radę Miejską uchwały 

w sprawie zwolnienia z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za 2017 rok do 

budżetu Gminy. 

Poinformował, że wystąpił z wnioskiem do IPN Biura Upamiętnienia Walk i Męczeństwa o 

wydanie opinii odnośnie treści napisu na tablicy upamiętniającej Bohaterów dokonujących 

zrzutu materiałów dla Armii Krajowej Podobwód Skaryszew – kosz zrzutowy „Konwalia”. 

Uroczystość będzie objęta patronatem przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. Termin 

uroczystości zaplanowano na dzień 3 czerwca 2018r.   

W dyskusji głos zabrali: 

-p.L.Skórnicki – zapytuje dlaczego w dalszym ciągu nie otrzymał odpowiedzi na wniosek 

złożony w sprawie budowy szkoły w Sołtykowie, dlaczego została zdjęta z budżetu. 

-p.J.Jeżmański – Przew. Rady Miejskiej – wyjaśnił, że to był trochę inny wniosek, 

o przywrócenie w budżecie w/w inwestycji. 

- p.W.Łukasiewicz –wniosek był rozpatrywany na komisji finansów w styczniu. W związku 

z niejasnościami jakie wynikły na ostatniej sesji powróciliśmy do wniosku na ostatnim 

posiedzeniu Komisji Finansów. Wypracowaliśmy wniosek, który zostanie przekazany 

wnioskodawcy. 

Ad.6.  

-p.M.Bienias – Skarbnik Miasta i Gminy Skaryszew – przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2018.  

-p.Burmistrz – zgłosił autopoprawki do przedstawionego projektu uchwały:  

1. Zdjąć kwotę w wysokości 88 000zł – budowa kanalizacji sanitarnej w ulicy Spacerowej w 

Skaryszewie. 

2. Zdjąć kwotę w wysokości 23 000zł – budowa kanalizacji sanitarnej w ulicy Cichej  w  

Skaryszewie. 

3. Zdjąć kwotę w wysokości 40 000zł – budowa kanalizacji sanitarnej w ulicy Zakładowej w 

Makowie. 

II. W uchwale WPF umieścić zadanie Rower Miejski w latach 2018-2019. 

W dyskusji głos zabrali: 

- p.D.Rogala – podziękowanie za udział w posiedzeniu komisji Finansów przedstawicielowi 

firmy Nextbik. Stwierdzić należy, że zamierzeniem p.burmistrza było zaangażowanie 

środków  budżetu Gminy na okres 3 lat w wysokości 216 000zł.  Proponuję inne rozwiązanie 

utworzenie własnych stojaków na rowery, koszt stojaka to ok. 1 000zł. wówczas dzierżawimy 

tylko usługę, słusznym byłoby stworzenie 2 stacji rowerowych, sięgnąć po pieniądze z ROF 

ściągnąć środki na stworzenie dodatkowej stacji. Obecnie powinniśmy zaczekać z tą 

inwestycją do czasu aż Radom przedłuży umowę. Mieszkańcy Skaryszewa wymagają 

ustawienia stojaków np. przy przychodniach zdrowia, szkołach. Mieszkańcy Skaryszewa 

posiadają własne rowery co było widoczne podczas organizowanego turnieju „Co za jazda”. 

- p.B-strz – stwierdził, że p.radny nie rozumie idei roweru miejskiego. W pierwszym wniosku 

został zaproponowany okres 4 lat, ponieważ tak było najtaniej. Nic nie stoi na przeszkodzie 

aby dokonać korekty po podpisaniu umowy. Można podpisać umowę na 2 lata jest to kwota 
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ok. 110 000zł.  Odnośnie Dni Skaryszewa odchodzimy od zamawiania najdroższych gwiazd. 

W kwestii komunikacji miejskiej dla mieszkańców jest udzielane wysokie dofinansowanie.      

- p.L.Staszewska – przybyła na posiedzenie Rady. 

- p.W.Łukasiewicz – popieram autopoprawki przedstawione przez p.Burmistrza, taki wniosek 

również przygotował Klub Radnych o zdjęcie środków proponowanych na budowę 3 

kanalizacji. Co do drugiej poprawki – w imieniu Klubu Radnych wnioskuję o zdjęcie kwoty 

54 000zł. na sfinansowanie usługi dzierżawy rowerów i stacji rowerowej w Skaryszewie. 

Przeznaczyć:  - 24 000zł   na tworzenie stojaków dla rowerów przeznaczonych do 

zainstalowania na terenie całej Gminy. 

- 30 000zł. na realizację zadań statutowych Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Skaryszewie.  

- p.B-strz – wyjaśnił, że przedstawione mankamenty nie przeszkadzały w wielu innych 

miastach w Polsce na realizację roweru miejskiego.    

- p.K.Chojnacki -  nie ma miasta w Polsce, które mają 2 stację nie można porównywać 

Skaryszewa z innymi miastami dużymi, mamy tylko 1 ścieżkę rowerową.  Prawo zamówień 

publicznych nie pozwoliłoby na przedłużenie umowy roweru miejskiego bez przetargu dla 

m.Radomia, a nasza Gmina byłaby związana z umową.  

- p.Skarbnik – przedstawiła szczegółowy wniosek p.o dyrektor M-GBP w Skaryszewie o 

zwiększenie dotacji w wysokości 30 000zł. 

- p.T.Madej – stwierdził, że w Modrzejowicach jest osoba zatrudniona na ½ etatu w bibliotece 

publiczno-szkolnej, propozycja aby tą osobę również uwzględniła p.dyrektor zwiększenie 

etatu. 

- p.J.Jeżmański – Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie zgłoszone 

wnioski. 

I. Autopoprawka zgłoszona przez p.Burmistrza.  

- umieścić zadanie Rower Miejski do finansowania w latach 2018-2019. 

Za –7, p -8, w -0. 

   Rada Miejska w Skaryszewie odrzuciła autopoprawkę  zgłoszoną przez Burmistrza MiG  -

większością głosów w głosowaniu jawnym.  

II. Autopoprawka zgłoszona przez p.Burmistrza. 

1) . Zdjąć kwotę w wysokości 88 000zł – budowa kanalizacji sanitarnej w ulicy Spacerowej w 

Skaryszewie. 

2. Zdjąć kwotę w wysokości 23 000zł – budowa kanalizacji sanitarnej w ulicy Cichej  w  

Skaryszewie. 

3. Zdjąć kwotę w wysokości 40 000zł – budowa kanalizacji sanitarnej w ulicy Zakładowej w 

Makowie. 

Za –14, p -0, w -1. 

   Rada Miejska w Skaryszewie przyjęła zgłoszoną autopoprawkę p.Burmistrza  -większością 

głosów w głosowaniu jawnym.  

 

III. Wniosek Klubu Radnych – zgłoszony przez p.W.Łukasiewicza: 

- Zdjąć  kwotę  54 000zł. na sfinansowanie usługi dzierżawy rowerów i stacji rowerowej w 

Skaryszewie. 

Za –8, p -7, w -0. 
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   Rada Miejska w Skaryszewie przyjęła zgłoszoną poprawkę przez p.W.Łukasiewicza  -

większością głosów w głosowaniu jawnym.  

 

Przeznaczyć kwotę w wysokości   

- 30 000zł. na realizację zadań statutowych Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Skaryszewie.  

Za –8, p -4, w -3. 

   Rada Miejska w Skaryszewie przyjęła zgłoszoną poprawkę przez p.W.Łukasiewicza  -

większością głosów w głosowaniu jawnym.  

 

- Przeznaczyć kwotę w wysokości 24 000zł   na budowę stojaków wzdłuż ścieżki pieszo-

rowerowej oraz przy obiektach użyteczności publicznej oraz montaż kamer. 

- p.B-strz – wniosek jest mało precyzyjny, rozumiemy stojaki rowerowe ale problem wynika z 

montażem kamer, gdzie mają być zainstalowane.  

- p.W.Łukasiewicz- zainstalować kamery przy Urzędzie, ośrodku zdrowia, szkole – 5 

stojaków i 3 kamery.  

- p.L.Skórnicki -   wnioskuje o rozszerzenie stacji rowerów na inne miejsca. 

- p.K.Chojnacki – naszą ideą jest montaż stojaków na terenie Skaryszewa, to p.Burmistrz 

będzie dysponował kwotą 24 000zł. z merytorycznymi pracownikami zadecyduje gdzie 

zostaną zamontowane.  

Za –8, p -3, w -4. 

   Rada Miejska w Skaryszewie przyjęła zgłoszoną poprawkę przez p.W.Łukasiewicza  -

większością głosów w głosowaniu jawnym.  

p.J.Jeżmański – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

wraz z w/w poprawkami. 

Za – 8, p – 4, w – 3.   

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę nr XXXVI/336/2018 w sprawie zmiany 

Uchwały Budżetowej na rok 2018 – większością głosów w głosowaniu jawnym /Uchwała 

w załączeniu do protokołu/.   

 

Ad.7.  

-p.M.Bienias – Skarbnik Miasta i Gminy Skaryszew – przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skaryszew na lata 2018-2025. 

- p.W.Łukasiewicz – wnioskuje o zdjęcie środków w WPF na zadanie Rower Miejski w 

latach 2018-2019. 

Za –8, p -4, w -1.(2 osoby nieobecne podczas głosowania). 

   Rada Miejska w Skaryszewie przyjęła zgłoszoną poprawkę przez p.W.Łukasiewicza  -

większością głosów w głosowaniu jawnym.  

Przerwa 15 min. w obradach. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 

przyjętą zmianą. 

Za – 8, p – 5, w – 2.   

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę nr XXXVI/337/2018 w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skaryszew na lata 2018-2025 – większością 

głosów w głosowaniu jawnym /Uchwała w załączeniu do protokołu/.   
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Ad.8. 

- pA.Wilanowicz  -Dyrektor MGOPS – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Skaryszew na lata 2018-2020. 

Udzieliła wyjaśnienia, informując, że celem przyjęcia przedstawionego programu jest 

podjęcie wszelkich działań dot. zabezpieczenia rodziny aby dzieci nie trafiały do pieczy 

zastępczej.  

- p.K.Chojnacki – Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Ochrony 

Środowiska – przedstawił pozytywną opinię komisji – w załączeniu do protokołu.  

- p.J.Jeżmański – poddaje pod głosowanie projekt uchwały. 

Za – 15, p – 0, w - 0 

   Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę nr XXXVI/338/2018 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Skaryszew na lata 2018-2020 – 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. /Uchwała w załączeniu do protokołu/.   

 

Ad.9. 

- p.W.Barszcz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia Gmin w 

celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady Powiatu w Radomiu.  

- p.S.Piwoński – przedstawił opinię Komisji ds. Samorządu.  
- p.J.Jeżmański – poddaje pod głosowanie projekt uchwały. 

Za – 14, p – 0, w – 0. (1 osoba nieobecna podczas głosowania). 

   Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę nr XXXVI/339/2018 w sprawie 

zaopiniowania połączenia Gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady Powiatu w 

Radomiu  – jednogłośnie w głosowaniu jawnym. /Uchwała w załączeniu do protokołu/.   

 

Ad.10.  

- p.W.Barszcz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie na okres 5 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Skaryszew.  

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

poinformował, że  Komisja nie odniosła się opiniodawczo do projektu uchwały i wnioskowała  

o przedstawienie oceny prawnej projektu uchwały, a w szczególności § 3 który wskazywał na 

wejście w życie niniejszej uchwały z datą wsteczną  od 7 maja 2017r. (w załączeniu do 

protokołu). 

- p.B-strz – przedstawił wyjaśnienie niniejszej uchwały i przedstawia autopoprawkę o 

wykreśleniu § 3 dot. zapisu wejścia w życie uchwały z mocą wsteczną. Wprowadza się zapis 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

- p.J.Jeżmański – Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie zgłoszony 

wniosek – autopoprawka p.Burmistrza 

I. § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Za –15, p -0, w -0. 

   Rada Miejska w Skaryszewie przyjęła autopoprawkę  zgłoszoną przez Burmistrza MiG  -

jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  

 

p.J.Jeżmański – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

wraz z poprawką. 

Za – 15, p – 0, w – 0.   
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Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę nr XXXVI/340/2018 w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Skaryszew – jednogłośnie w głosowaniu jawnym /Uchwała 

w załączeniu do protokołu/.   

 

Ad.11.  

- p.W.Barszcz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 

Gminy Skaryszew w miejscowości Maków Nowy –„Ustronie”. 

- p.S.Piwoński – przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Samorządu.  
- p.J.Jeżmański – poddaje pod głosowanie projekt uchwały. 

Za – 15, p – 0, w – 0.  

   Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę nr XXXVI/341/2018 w sprawie nadania 

nazwy ulicy na terenie Gminy Skaryszew w miejscowości Maków Nowy –„Ustronie”. 

(Uchwała w załączeniu do protokołu).   

 

Ad.12. 

- p.W.Barszcz – przedstawiła Stanowisko Rady Miejskiej w Skaryszewie w sprawie 

współfinansowania budowy przyłączy kanalizacyjnych przez właścicieli nieruchomości. 

- p.W.Łukasiewicz – Przew. Komisji Finansów – przedstawione stanowisko jest w 100% 

spójne z wizją komisji.  

p.J.Jeżmański – poddaje pod głosowanie przedstawione Stanowisko. 

Za – 14, p – 0, w – 1.  

   Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Stanowisko w sprawie współfinansowania budowy 

przyłączy kanalizacyjnych przez właścicieli nieruchomości – jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. (Stanowisko w załączeniu do protokołu).   

Ad.13. 

- p.W.Barszcz – przedstawiła Stanowisko Rady Miejskiej w Skaryszewie w sprawie 

zwiększenia limitów odłowów zwierząt leśnych. 

W dyskusji głos zabrali: 

- p.D.Zięba – stwierdza, że z ustawy został zwiększony limit odłowów, jest on prowadzony 

przez cały rok.  

- p.W.Łukasiewicz – Wojewoda może określić, ze dot. zwiększenia odłowów na terenie 

Gminy.   

p.J.Jeżmański – poddaje pod głosowanie przedstawione Stanowisko. 

Za – 12, p – 0, w – 2. (1 osoba nieobecna podczas głosowania). 

   Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Stanowisko w sprawie zwiększenia limitów 

odłowów zwierząt leśnych – większością głosów  w głosowaniu jawnym. (Stanowisko 

w załączeniu do protokołu).   

Ad.14. 

- p.R.Karolak – przedstawił Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Skaryszewie za 2017r. oraz rozliczenie dotacji udzielonych dla 

organizacji pozarządowych w 2017r. – (w załączeniu do protokołu). 

- p.D.Rogala – wnioskuje o zwiększenie środków będących w dyspozycji radnych o 1 000zł. 

Wniosek został zgłoszony na posiedzeniu Komisji Oświaty. 

- p.T.Madej – wniosek o zwiększenie o kwotę 1000zł. dla każdego radnego. 
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- p.R.Karolak – jest to wola Rady w jaki sposób zostaną środki podzielone, ale należy jeszcze 

wniosek taki doprecyzować. 

Ad.15.  

- p.A.Wilanowicz – przedstawiła  Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Skaryszewie-(w załączeniu do protokołu). 

Wyjaśniła, że odnotowuje się spadek osób, które zgłaszają się do ośrodka o pomoc finansową, 

zwłaszcza zasiłek celowy. Przybywa niebieskich kart. 

Ad.16.  

- p.A.Wilanowicz – przedstawiła Sprawozdanie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Skaryszewie w zakresie oceny zasobów pomocy społecznej za 2017r. w oparciu 

o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej-(w załączeniu do protokołu). 

Ad.17.   Interpelacje i zapytania radnych. 

- p.T.Madej – zapytuje jak przedstawia się sytuacja z remontem budynku PSP w Skaryszewie. 

- w jakim terminie zaplanowane jest otwarcie ścieżki pieszo-rowerowej w Makowcu.  

- w jakim terminie zostanie wykonany projekt oświetlenia ulicznego wzdłuż drogi krajowej  

nr 9 Skaryszew-Makowiec. 

- p.B-strz – udziela odp. informując. że: 

- zgodnie z umową wykonawca przygotowuje się do wejścia na teren budowy PSP przy 

ul.Wojska Polskiego. Do 5 sierpnia termin zakończenia robót, otrzymał możliwość 

wcześniejszego wejścia na plac budowy, wykonawca do tej pory nie korzysta z tej 

możliwości, mimo iż w m-cu grudniu przedstawił harmonogram prac. 

- w chwili obecnej nie planuje się oficjalnego otwarcia ścieżki pieszo-rowerowej w Makowcu. 

- odbyło się spotkanie w GDDiA odnośnie projektu oświetlenia ulicznego, problem wynika z 

gwarancją inwestycji która wynosi 7 lat natomiast wykonawca nie zgadza się na ustanowienie 

7 letniej gwarancji. 

- p.D.Rogala – zapytuje o plan B gdyby wykonawca nie rozpoczął w terminie remontu 

budynku przy Wojska Polskiego z przeznaczeniem na przedszkole. 

- p.B-strz – odp. że Dyrektor PSP w Skaryszewie przygotowała zajęcia i opiekę dla dzieci do 

końca właściwego roku szkolnego.     

–p.J.Jeżmański – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

- zapytał na jakim etapie jest inwestycja budowy boiska przy PSP w Makowcu,  budowy 

siłowni plenerowej oraz placu zabaw  przy PSP w Makowcu.  

- ponowił prośbę o wcześniejsze powiadamianie sołtysów o wykonywanych inwestycjach 

w sołectwach. 

- zgłosił problem śmieci przy drogach, wypalania plastików w piecach. Zaproponował podjąć  

inicjatywę w tym zakresie.  

 

Ad.18. Sprawy różne.  

- p.K.Gołębiowski – policjant komisariatu policji w Skaryszewie  przedstawił sprawozdanie o 

stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Skaryszew. Informując, że jest zatrudnionych w 

komisariacie 19 funkcjonariuszy (w tym komendant i kierownik prewencji). Komisariat 

dysponuje 2 samochodami, zarejestrowano 121 przestępstw, 82,6% wykrywalność 

popełnionych przestępstw. 

Prewencja – 196 wykroczeń z ustawy o przeciwdziałaniu alkoholizmowi, 43 mandaty. 85 

kolizji drogowych.  
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- p.W.Łukasiewicz – pyta, czy występują problemy wynikające z odmienności narodowej, 

kulturowej osób zamieszkujących w Gminie Skaryszew. 

- p.K.Gołębiowski – odp. że w ubiegłym roku było jedno zdarzenie, obywatele z Bułgarii 

zgłosili interwencję.  

- p.S.Piwoński – Gmina Skaryszew przeznaczyła środki na dofinansowanie do zakupu 

samochodu dla policji propozycja aby również Gmina Gózd przeznaczyła środki na ten cel.  

- p.D.Rogala – zwiększyć ilość patroli w ulicy Błonie w związku z prowadzonym objazdem. 

- p.K.Gołębiowski – odp. że były zgłaszane sygnały w tym temacie na ulicy Błonie oraz ulica 

Średnia w Makowie.  

- p.W.Łukasiewicz – na komisję finansów wpływa coraz więcej wniosków. Są procedury 

które należy przestrzegać, komisja finansów jest organem opiniodawczym i wszelkie wnioski 

powinny być kierowane do p.Burmistrza. Pismo drużyny harcerskiej „Pędzące Wiatry” z 

prośbą o dofinansowanie działalności środowiskowej (dofinansowanie składek 

członkowskich) wielopoziomowej drużyny harcerskiej działającej przy Publicznej Szkole 

Podstawowej w Modrzejowicach. 

-p.P.Domagała – sprawa powyższa była omawiana w miesiącu lutym i ustalono, że środki 

zostaną przeznaczone z funduszu promocji Gminy. 

- p.Sekretarz MiG – odp. że w miarę możliwości będziemy pomagać.  

 

-p.J.Marcula – Sołtys wsi Tomaszów – zgłosił problem dotyczący udziału Orkiestry 

Strażackiej  na uroczystościach organizowanych w sołectwach. 

-p.E.Wachnicka – Przewodnicząca Rady Osiedla Gaj - zapytała o doświetlenie ulicy 

Dzierzkowskiej w Skaryszewie na odcinku koło lasu, które miało być wykonane w zeszłym 

roku a nie jest wykonane do chwili obecnej.   

- p.J.Łoboda – Sołtys wsi Gębarzów Kolonia: 

 – zgłosił problem odbioru śmieci przez PSZOK, np. styropian, na którym są pozostałości 

kleju i one nie są przyjmowane.  

- zgłosił problem otwartej studzienki wodociągowej w Kolonii Gębarzów. 

-p.D.Waniek – Sołtys wsi Wymysłów – zgłosiła problem dotyczący błąkających się 

bezpańskich psów i braku interwencji ze strony pracowników schroniska, mimo 

dokonywanych zgłoszeń w tym zakresie.  

- p.K.Stanios – Sołtys wsi Maków – zgłosiła problem związany z odbieraniem śmieci przez 

firmę, nie wszystkie wystawianie śmieci są odbierane.   

- p.W.Łukasiewicz – należy podjąć rozwiązanie w temacie związanym ze śmieciami, ale nie 

tylko ponieważ część osób w ogóle w Gminie nie płaci za nic. Nie ma prowadzonych kontroli 

czy przedsiębiorcy płacą za śmieci np. handlujący obwoźnie.  

 

Ad.19 Zamknięcie XXXVI sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie.   

 

-p. J.Jeżmański - Przewodniczący Rady Miejskiej w Skaryszewie – dokonał zamknięcia obrad 

XXXVI  sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie o godz. 16
00

. 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Barszcz 
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